

No. 11806. Multilateral

CONVENTION ON THE MEANS OF PROHIBITING AND PREVENTING THE ILLICIT IMPORT, EXPORT AND TRANSFER OF OWNERSHIP OF CULTURAL PROPERTY. PARIS, 14 NOVEMBER 1970 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 823, I-11806.]

RATIFICATION*

Sao Tome and Principe

Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization:
3 October 2024

Date of effect: 3 January 2025

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 22 October 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

Nº 11806. Multilatéral

CONVENTION CONCERNANT LES MESURES À PRENDRE POUR INTERDIRE ET EMPÊCHER L'IMPORTATION, L'EXPORTATION ET LE TRANSFERT DE PROPRIÉTÉ ILLICITES DES BIENS CULTURELS. PARIS, 14 NOVEMBRE 1970 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 823, I-11806.]

RATIFICATION*

Sao Tomé-et-Principe

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 3 octobre 2024

Date de prise d'effet : 3 janvier 2025

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 22 octobre 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.